

# 九龍油麻地東莞街 43 號 43 Tung Kun Street, Yaumatei, Kowloon 校長月報(二零二三年五月至八月)

A newsletter from the Principal (May to August, 2023)

日期(Dates)	紀 事 (Events)
2/5	學習支援組:三年級進行全港性系統評估(視聽資訊評估及說話評估)。
	Learning Support: P.3 Territory-wide System Assessment (Audio-visual Assessment and
	Speaking Assessment) was held.
3/5	學生事務組:1B、2C及4B同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的健康檢
	查。
	Student Affairs: 1B, 2C and 4B students went to Kowloon Bay Student Health Service
	Centre for annual health checkup.
4/5	訓輔組:15 名升旗隊隊員前往金紫荊廣場參加由香港各界青少年活動委員會主辦的
	「金紫荊廣場五四升旗禮」。此外,15名幼童軍前往油麻地梁顯利社區會堂參加香港
	童軍總會及油尖旺民政事務處主辦的「五四青年節——油尖旺區升旗禮」, 體驗升國
	旗儀式的莊嚴場面。
	Guidance and Discipline: 15 members of our Flag Raising Team attended the flag raising
	ceremony at the Golden Bauhinia Square organised by the Committee of Youth Activities in
	Hong Kong Limited. Besdies, 15 members of Cub Scouts attended the May Fourth Flag
	Raising Ceremong at Henry G. Leong Yaumatei Community Centre organised by the Scout Association of Hong Kong and Yau Tsim Mong District Office.
	學生事務組:2A、5D及6C同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的健康檢
	查。
	Student Affairs: 2A, 5D and 6C students went to Kowloon Bay Student Health Service
	Centre for annual health checkup.
	常識科:一年級同學前往九龍公園參觀,提升同學對公園設施的認識。
	General Studies: P.1 students visited Kowloon Park in order to learn about the facilities in
	parks through the visit.
4/5 至 19/5	學習支援組:12 名一、二年級同學參加逢星期四、五進行的區本活動——「趣味摺紙
	樂無窮」,學習摺紙技巧,以提升同學對摺紙藝術的興趣。
	Learning Support: 12 P.1 to P.2 students participated in an origami class of
	Community-based Projects on Thursdays and Fridays to learn the skills of origami.
4/5 至 19/5	學習支援組:10 名三至五年級同學參加逢星期四、五進行的區本活動——「創作藝術
	治療」,透過藝術創作表達個人感受,紓緩緊張的學習情緒及培養健康的心態。
	Learning Support: 10 P.3 to P.5 students participated in the 'Creative Arts Therapy
	(Community-based Projects)' on Thursdays and Fridays in order to express their feelings,
4/5 ± 10/5	develop a healthy mindset and relieve the tension of learning.
4/5 至 19/5	學習支援組:16 名五、六年級同學參加逢星期四、五進行的區本活動——「魔術變變」
	變」,從學習魔術的過程中提升自信心及成功感。
	Learning Support: 16 P.5 to P.6 students participated in the 'Fun Magic (Community-based Projects)' on Thursdays and Fridays in order to enhance their confidence and achieve
	success.
5/5	體育科:5 名籃球校隊成員前往基督教香港信義會信義中學參加由教育局課程發展處
575	體育組主辦的動感校園——精英運動員分享會暨三人籃球交流表演賽,以豐富比賽閱
	歷及增加籃球知識。
	P.E.: 5 members of our Basketball Team went to ELCHK Lutheran Secondary School to
	participate in an elite athlete sharing session and a 3-on-3 basketball exhibition match
	organised by the Physical Education Section of Eucation Bureau's Curriculum Deveopment
	Institute in order to enrich their competition experience and improve their knowledge of
	basketball.

日期(Dates)	紀 事 (Events)
6/5	家長教師會:35個一至六年級家庭參加「親親大自然」活動,目的地為香港濕地公園
	及愉景灣,以增進親子感情。
	PTA: 35 P.1 to P.6 families participated in the 'Parent-child Trip Day' (The Hong Kong
	Wetland Park and Discovery Bay) in order to enhance parent-child relationship.
	訓輔組:7名六年級同學前往保良局賽馬會大棠渡假村參加「小六成長的天空計劃——
	户外活動」,以增強同學的抗逆力和人際溝通的能力。
	Discipline and Guidance: 7 P.6 students participated in P.6 Understanding Adolescent
	Project — Outdoor Activities at Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp in order to improve their communication and problem-solving skills.
	英文科:4 名五、六年級同學參加由亞洲英文協會主辦的 2022-23 年加拿大英文寫作
	大賽「雅卓盃」現場總決賽,透過現場作文比賽,提升同學的英文寫作水準,其中三
	3名同學榮獲銅獎。(比賽成績詳見學生成就)
	English: 4 P.5 to P.6 students participated in the 2022-23 Canadian English Writing
	Competition (Arch Cup) live Final Competition organised by the English Association of
	Asia in order to improve their English writing skills. Three of them won the Bronze Award.
•	(Please refer to Student Achievement for the details of the competition results.)
7/5	中文科:8 名五、六年級同學參加由中國青少年語言文化學會主辦的全國青少年語文
	知識大賽「菁英盃」全國現場作文總決賽,透過現場作文比賽,提升同學的寫作水平。
	Chinese: 8 P.5 to P.6 students participated in the national live final of a Chinese writing
	competition organised by Zhongguo Qingshaonian Yuyan Wenhua Xuehui in order to
	improve their Chinese writing skills.
8/5	學生事務組:3C、3D、4A及5A同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的
	健康檢查。
	Student Affairs: 3C, 3D, 4A and 5A students went to Kowloon Bay Student Health Service
	Centre for annual health checkup.
9/5	學習支援組:進行六年級全港性系統評估(視聽資訊評估及說話評估)。
	Learning Support: P.6 Territory-wide System Assessment (Audio-visual Assessment and
	Speaking Assessment) was held.
11/5	STEAM:5名四、五年級同學前往香港中央圖書館地下展覽館參加由教育局主辦的第
	二十五屆「常識百搭」小學 STEM 探究展覽,透過進行科學展覽,提升對科探的認識
	和興趣。
	STEAM: 5 P.4 to P.5 students visited the 25 <sup>th</sup> Primary STEM Project Exhibition organised
	by the Education Bureau at the Exhibition Gallery of Hong Kong Central Library in order
	to improve their knowledge and interest of science.
	家長教師會:11 對親子參加親子甜品班。  DTA:11 families participated in the Parent shild Descent Class arganized by DTA
	PTA: 11 families participated in the Parent – child Dessert Class organised by PTA.
	學生事務組:2B、5C及6B同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的健康檢
	查。 Student Affaire: 2D 5C and CD atridents went to Varidoen Day Student Health Samiles
	Student Affairs: 2B, 5C and 6B students went to Kowloon Bay Student Health Service
12/5	Centre for annual health checkup. 課外活動組: 六年級同學前往曹公潭戶外康樂中心參加六年級畢業日營,讓畢業同學
12/3	新介伯勒照·八十級內字則在自公學戶介原来自己參加八十級事業自己學 \
	Extra-curricular Activities: P.6 students participated in the Graduation Camp at Tso Kung Tam Outdoor Recreation Centre in order to have an unforgettable experience.
12/5 及 13/5	訓輔組:16 名四年級同學前往保良局賽馬會大棠渡假村參加「小四成長的天空計
1410 18 1310	劃——再戰營會」活動,以增強同學的團隊精神,促進同學之間的合作、支持及鼓勵,
	並提升其解決問題的能力。
	Discipline and Guidance: 16 P.4 students and parents participated in P.4 Understanding
	Adolescent Project – Overnight Camp at Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday
	Camp in oder to build up team spirit and echance students' communication skills and
	problem-solving skills.

日期(Dates)	紀 事 (Events)			
15/5	圖書科:5名二、四至六年級同學參加由香港創意閱讀教育協會主辦的「第六屆香港學生創意閱讀報告比賽」,以鼓勵同學多閱讀有關中華文化及科學的圖書,以認識國			
	情。			
	Library: 5 P.2 to P.6 students participated in the creative book report competition organised			
	by Association of Innovative Reading in order to encourage them to read more books about			
15/5 = 10/5	Chinese culture and science so as to know more about our country.			
15/5 至 19/5	163 名家長出席一至五年級下學期家長晚會,與中、英、數及常科任晤談。 163 parents attended the second term P.1 to P.5 parents' night.			
15/5 至 25/5	103 parents attended the second term F.1 to F.5 parents flight.   音樂科:六年同學進行「專家到校——作曲工作坊」,學習利用 iPad 及軟件作曲, 1			
15/5 £ 25/5	提高拍子感及增強樂理知識。			
	Music: P.6 students participated in the 'Inviting Experts to our Classrooms: Composing			
	Workshop'. Students learned to use iPad and composing app to compose music in order to			
	improve their sense of tempo and the knowledge of music theory.			
16/5	學生事務組:1A、4C及6E同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的健康檢			
	查。			
	Student Affairs: 1A, 4C and 6E students went to Kowloon Bay Student Health Service			
17/5	Centre for annual health checkup.			
17/5	訓輔組:10 名家長參加由本校與賽馬會幸福校園實踐計劃合辦的「和諧粉彩體驗課(家			
	長)」,提升家長的幸福感與身、心、靈健康。 Discipline and Guidance: 10 parents participated in the Parent Pastel Nagomi Art Class			
	organised by our school and Jockey Club Project Well-being to improve their sense of			
	well-being and physical, mental and spiritual health.			
18/5	常識科:五年級同學參觀香港太空館,透過參觀活動,提升對天文及太空科學的認識。			
	General Studies: P.5 students visited the Hong Kong Space Museum in order to learn about			
	the knowledge of astronomy and space science.			
	課外活動組:1 名五年級同學出席教育局公益少年團油尖旺區委員會主辦的油尖旺區			
	公益少年團 2022/2023 年度周年頒獎禮。(比賽成績詳見學生成就)			
	Extra-curricular Activities: 1 P.5 student attended Community Youth Club Annual			
	Prize-giving Ceremony (Yau Tsim Mong District). (Please refer to Student Achievement for the details of the competition results.)			
18/5 至 24/5	訓輔組:於大息及午息時段舉行公民教育活動,透過攤位遊戲及展板介紹,讓同學學			
10/3 至 24/3	習尊重、關愛及同理心的價值觀。			
	Discipline and Guidance: Civic Education activities were held during recess and after			
	lunch. Students learnt about the values of respect, care and empathy through different booth			
	games and display boards.			
19/5	英文科:6名三至六年級同學參加由 VDO English 舉辦的「21 世紀杯」全國英語演講			
	比賽(香港賽區),以提升同學的表達能力和自信。			
	English: 6 P.3 to P.6 students participated in the "21st Century Cup" National English			
	Speaking Competition (Hong Kong Region) organised by VDO English in order to improve their speaking skills and enhance their confidence.			
20/5	體育科:12 名六年級同學參加由世界龍岡學校劉皇發中學主辦的 VR-電子閃避球暨匹			
20/3	克球體驗,以體驗新興運動,擴闊視野。(比賽成績詳見學生成就)			
	P.E.: 12 P.6 students participated in a virtual reality dodgeball competition activity and			
	pickleball activity organised by Lung Kong WFSL Lau Wong Fat Secondary School in			
	order to experience newsports and broaden their horizons. (Please refer to Student			
0.615	Achievement for the details of the competition results.)			
26/5	課外活動組:25 名四、五年級同學聯同辦學團體屬校上水東莞學校的同學參加由辦學			
	團體東莞同鄉總會主辦的香港故宮文化博物館交流活動,從而增進兩校同學對中國文			
	化與歷史的交流,加強同學的國民身份認同。  Fytra gyrrigylar Activities: 25 P4 to P5 students and students from Type Koon School			
	Extra-curricular Activities: 25 P.4 to P.5 students and students from Tung Koon School (Sheung Shui) visited the Hong Kong Palace Museum organised by Tung Koon District			
	General Association in order to enhance their understanding of Chinese culture and			
	strengthen their sense of national identity.			

日期(Dates)	紀 事 (Events)		
27/5	STEAM: 3 名五年級同學參加由百仁基金主辦的「童擁 AI」CODING ∞ 科技比賽複		
	賽,以提高創意及編程方面的知識及應用技能。		
	STEAM: 3 P.5 students participated in the semi-final of a coding competition organised by		
	Centum Charitas Foundation in order to improve their knowledge and skills in creation and		
	programming.		
30/5	英文科:5名五、六年級同學參加由教育局外籍英語教師組主辦的「英語布偶劇比賽」,		
	以提升同學英語的表達能力和發展其藝術潛能。		
	English: 5 P.5 to P.6 students participated in Story to Stage Puppetry Competition for		
	Primary Schools organised by EDB Native-speaking English Teacher Section to improve		
1/6 5 6/6	their expression skills and develop their artistic potential.		
1/6 至 6/6	考試:下學期一至五年級考試;六年級第二次評估。		
0/6 7 10/6	Exam: 2 <sup>nd</sup> term Examination for P.1-P.5 students; 2 <sup>nd</sup> term Assessment for P.6 students.		
9/6 及 10/6	訓輔組:30名五年級同學前往香港遊樂場協會東涌營參加「紀律訓練營」活動,透過		
	一系列紀律訓練和富挑戰性的歷奇活動,讓學生明白遵守紀律的重要性,並培養他們		
	的自律能力。 Distribution and Colineration 20 P5 4 1 4 4 4 4 4 H K Plant 1 A 4 4 4 4 H K Plant 1 A 4 4 4 4 H K Plant 1 A 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4 4		
	Discipline and Guidance: 30 P.5 students went to Hong Kong Playground Association Tung		
	Chung Camp to join a discipline training camp. Students understood the importance of obeying the rules and developed their self-discipline skills, through a series of discipline		
	training and challenging adventure activities,		
10/6 及 18/6	體育科:16名排球隊成員前往香港體育館參加由香港排球總會主辦的「FIVB世界女		
	排聯賽香港 2023」中國女排技術全接觸活動,加深隊員對排球活動的認識,並提升國		
	民身份認同及對國家的歸屬感。		
	P.E.: 16 members of our Volleyball Team went to the Hong Kong Coliseum to participate in		
	FIVB Volleyball Nations League Hong Kong 2023 Guided Tour of China Women's		
	National Volleyball Team organised by Volleyball Association of Hong Kong China to		
	enhance their understanding of volleyball, sense of national identity and sense of belonging		
	to our country.		
13/6 至 4/7	體育科:一至六年級同學參加於試後舉行的社際及班際競技比賽,藉此放鬆心情,舒		
	緩學習壓力,體驗運動的樂趣。		
	P.E.: P.1-P.6 students participated in the post-exam inter-house and inter-class sports		
12/6 10/6 7	competitions to relax and relieve the pressure of learning and experience the joy of sports.		
13/6、19/6 及	圖書科:30名三至六年級同學參加由聯合電子出版有限公司派導師到校教授的「校園」		
26/6	小編輯培訓班」,透過製作電子書掌握編輯及排版技巧。		
	Library: 30 P.3 to P.6 students participated in a editor training programme organised by		
	Sino United Electronic Publishing Limited to learn about editing and typesetting skills through making e-books.		
13/6 至 4/7	數學科:一至六年級同學於大息時段參加「數學擂台戰」,藉此培養同學對數學的興		
1570 至 177	趣。		
	Mathematics: P.1 to P.6 students participated in 'Mathematics Challenge' activities during		
	recess to develop their interest of Mathematics.		
15/6	英文科:三年級同學參加英文串字比賽,藉此溫故知新,鞏固英文詞彙學習。		
	English: P.3 students participated in the English Spelling Competition to review and		
	reinforce their vocabulary learning.		
	圖書科:30 名四、五年級同學參觀新雅童書館,透過參觀活動,讓同學了解書店的日		
	常運作,體驗當小店長,參與點貨、陳列圖書及圖書上架等工作。		
	Library: 30 P.4 to P.5 students visited Sun Ya Book World to understand the daily operation		
	of a bookstore and experience being a store manager by participating in activites such as		
	inventory management, displaying books and putting books on shelves.		

日期(Dates)	紀 事 (Events)
16/6	訓輔組:舉辦「模範生總選」活動,設高、低年級組,每班派出兩名代表參賽,透過
	活動表揚品學兼優的同學,增進同儕間互相學習,樹立積極向學的良好校風。
	Discipline and Guidance: The Selection of Model Students (Upper Primary and Lower
	Primary) was held. Two representatives from each class were selected to participate.
	Outstanding students who excelled in both academic and behavior were recognised and
	praised in order to set good examples for students and promote peer learning.
	共融小姐:一、二、五及六年級同學出席由民政事務總署派員到校主講的「文化共融
	講座」,讓同學了解本地南亞人士的生活及習慣,學習互相尊重,締造共融校園。
	Indusion Group: P.1, P.2, P.5 and P.6 students participated in the 'Cultural Integration
	Seminar' delivered by representatives from the Home Affairs Department to learn about the
	lives and customs of local South Asian residents in order to embrace diversity and create an
	inclusive school.
	常識科:三年級同學參觀科學館,透過參觀活動,提升同學對科學的認識。
	General Studies: P.3 students visited the Hong Kong Science Museum in order to learn
	about the knowledge of science.
	STEAM: 20 名四、五年級同學參加由香港教育大學主辦的「編程及 STEAM 嘉年華
	2023」,同學於活動中進行編程訓練,以提升其對 STEAM 的興趣,並豐富相關知識
	及提升技能。
	STEAM: 20 P.4 to P.5 students participated in the 'Coding and STEAM Fair' organised by
	the Education University of Hong Kong in order to enhance their interest in STEAM and
	strengthen their knowledge and skills.
19/6	學生事務組:3B、5E及6A同學前往九龍灣學生健康服務中心接受每年一度的健康檢
-27.5	查。
	Student Affairs: 3B, 5E and 6A students went to Kowloon Bay Student Health Service
	Centre for annual health checkup.
	訓輔組:六年級同學出席由社區藥物教育輔導會主講的沉迷網絡和毒品講座,從而認
	識沉迷網絡和毒品的禍害。
	Discipline and Guidance: P.6 students attended the Talk of Internet Addiction and Drugs
	organised by the Community Drug Advisory Council in order to learn about the dangers of
	internrt addiction and drugs.
20/6	常識科:一年級同學出席由漁農自然護理署主辦的郊野公園小學訪校活動,以學習愛
20/0	護大自然,並提高對香港郊野公園及動植物的興趣及認識。
	General Studies: P.1 students participated in 'Country Parks School Visit Programme for
	Primary Schools' organised by the Agriculture, Fisheries and Conservation Department
	in order to enhance their interest and knowledge of Hong Kong Country Parks, wildlife and nature conservation.
20/6	常識科:34 名三至五年級同學參加由世界自然基金會香港分會主辦的海下小偵探活
20/0	
	動,透過沙灘考察認識海洋生物,並乘坐玻璃底船了解珊瑚群落。
	General Studies: 34 P.3 to P.5 students participated in the WWF-Hong Kong's Hoi Ha
	Detective Activity in order to learn about different marine lives and observe coral by riding
20/6	on a glass-bottomed boat. 體育科:4名排球隊成員參加由世界龍岡學校劉皇發中學主辦的「中國女排分享交流
20/0	
	活動」,以加深對排球活動的認識,並提升同學的國民身份認同及對國家的歸屬感。
	P.E.: 4 members of our Volleyball Team participated in the China Women's National
	Volleyball Team Sharing and Exchange Activity organised by Lung Kong WFSL Lau Wong
	Fat Secondary School in order to enhance their understanding of volleyball sense of
21/6	national identity and sense of belonging to our country.
21/6	圖書科:四至六年級同學參加小皇童書館舉辦的「穿越時空學成語」講座,由作家問
	綺文主講與成語有關的知識和典故,並教授同學寫作技巧,提升同學學習成語的興趣。
	Library: P.4 to P.6 students participated in the seminar about learning Chinses idioms
	delivered by the author Chow Yee Man. She also taught students writing techniques and
	enhance their interest in learning Chinese idioms.

日期(Dates)	紀 事 (Events)
21/6 及 4/7	音樂科:一至五年級同學參加「拉闊音樂會」,透過現場演唱,讓同學學習互相欣賞。
	Music: P.1 to P.5 students participated in a music concert to learn to appreciate one another
	through singing on the stage.
21/6 至 7/7	學生支援組:一至三年級同學參加由香港藝術節及香港賽馬會慈善信託基金聯合主辦
	的「路易的鞋子」網上共融活動,透過欣賞 3D 動畫及網上學習平台,認識自閉症譜
	系同學的學習需要,建設共融校園。
	Student Support: P.1 to P.3 students participated in the 'Louis' Shoes' Online Inclusive
	Activity co-presented by the Hong Kong Arts Festival and The Hong Kong Jockey Club Charities Trust. Students learned about the learning needs of students with autism and created an inclusive learing environment at school through watching 3D animation and the
	E-Learning platform.
23/6	學生事務組:衞生防護中心派出學童免疫注射小組到校為有需要的小一學童接種麻
	疹、流行性腮腺炎、德國麻疹及水痘混合疫苗;小五及小六女學童接種人類乳頭瘤病
	毒疫苗;小六學童接種麻疹、流行性腮腺炎及德國麻疹混合疫苗及乙型肝炎疫苗。
	Student Affairs: The School Immunisation Team under the Centre for Health Protection
	visited our school to provide Combined Measles, Mumps, Rubella & Varicella Vaccine
	(MMRV) to P.1 students; Human Papillomavirus Vaccine (HPV) to P.5 & P.6 girls;
	Combined Measles, Mumps, Rubella Vaccine (MMR) and Hepatitis B Vaccine (HBV) to P.6 students.
23/6 至 3/7	訓輔組:一至六年級同學於大息時段參加「試後鬆一鬆」攤位活動,透過不同的攤位
25/0 主 5/1	遊戲,讓同學挑戰身手,感受試後輕鬆愉快的校園生活。
	Discipline and Guidance: P.1 to P.6 students participated in the booth games during recess
	in order to challenge themselves and enjoy a relaxing campus life after exams.
25/6	課外活動組:4名三至六年級同學前往香港電台參與直播節目《玩玩星期天》,與節目
2370	主持談天交流,分享日常生活。
	Extra-curricular Activities: 4 P.3 to P.6 students went to RTHK to participated in the live
	radio programme (Sunday Playgroud) to share about their daily life with the programme
	host.
	課外活動組:2名校園小記者成員參與由精英運動員慈善基金主辦的賽馬會動感校園
	小記者培訓計劃——採訪「香港城市田徑錦標賽」,透過親身採訪大型體育賽事,體
	驗真實體育記者的工作。
	Extra-curricular Activities: 2 members of our Campus Reporter Team participated in the
	EACT Jockey Club Active School Little Reporters Programme. They interviewed the Hong
	Kong Inter-City Athletics Championships in order to experience the work of sports
	journalists in major sports events.
26/6	音樂科:五年級同學參加由生命勵進基金會到校主持的粵劇工作坊,透過學習粵劇的
	歷史和欣賞折子戲,提升對粵劇的認識和興趣。
	Music: P.5 students participated in the Cantonese Opera Workshop organised by Life
	Encouraging Fund Limited. Students learned the history of Cantonese opera and
	appreciated excerpt performance in order to enhance their understanding and interest of
	Cantonese opera.
	訓輔組:18 名四、五年級同學獲選為升旗隊成員,並出席「升旗隊升旗儀式訓練」,
	認識升旗儀式及基本步操訓練,並負責每週及大型典禮的升旗儀式。
	Discipline and Guidance: 18 P.4 to P.5 students are selected as the members of Flag Raising
	Term and participated in the training of flag-raising and marching. They will be responsible
08/6 - 25/5	for conducting flag-raising ceremony every week and also in major ceremonies.
27/6 及 28/6	訓輔組:42 名三至五年級同學參加「愛心大使」訓練工作坊,透過短講、小組討論及
	活動培養同學服務他人的精神,並讓同學學習照顧小一新生的技巧。
	Discipline and Guidance: 42 P.3 to P.5 students participated in the 'Buddy Scheme' Training
	Workshop. Through tutorials, group discussion and activities, students developed the spirit
	of serving others and learned the skills of caring P.1 students.

日期(Dates)	紀 事 (Events)			
27/6 至 5/7	學習支援組:56 名一至六年級同學參加由本校與基督教勵行會合辦的區本計劃活動 (「英語扭扭樂」、「兒童簡易插花班」、「理財小精英」及「腦筋急轉彎」),以豐富其學習經歷。			
	Learning Support: 56 P.1 to P.6 students participated in the activities of Community-based Projects (Balloon Twisting, Flower Arrangement, Financial Planner and Brain Teaser) organised by our school and Christian Action in order to enrich their other learning experience.			
28/6	學生支援組:一至六年級同學出席由樂旼共融教育尹姑娘主講的「認識多元學習需要的學生」校園講座,提升同學共融和諧的意識。 Student Support: P.1 to P.6 students participated in a talk on understanding the learning			
	needs of students with diverse learning needs delivered by the social worker from Snaildy Education in order to enhance students' awareness of inclusion.			
27/6 及 28/6	英文科:60名一、二、五及六年級同學參加「Western Cultural Day」活動,透過製作及品賞西方美食,讓同學了解西方文化及提升英語會話的能力。			
	English: 60 P.1, P.2, P.5 and P.6 students participated in the activities of 'Western Cultural Day'. Students understood Western culture and improve their English speaking skill through making and eating Western food.			
30/6	舉行第五十三屆畢業典禮,由香港特別行政區政府政制及內地事務局局長曾國衞 GBS,IDSM 太平紳士(第五屆校友)擔任主禮嘉賓。			
0.45	The 53 <sup>rd</sup> Graduation Ceremony was held with Mr Erick TSANG Kwok-wai, GBS, IDSM, JP, Secretary for Constitutional and Mainland Affairs, being the guest of honour.			
3/7	英文科:一至四年級同學參加「English STEAM Activity」,透過有趣的科學實驗,探索科學原理及提升英語水平。 English: P.1 to P.4 students participated in the 'English STEAM Activity' in order to explore scientific principles and enhance their English language skills by doing scientific experiments.			
	體育科:三年級同學出席由兒童脊科基金派員到校主辦的護脊工作坊。 P.E.: P.3 students participated in a workshop about spinal care organised by Children Chiropractic Foundation.			
·	數學科:三至五年級同學參加「社際數獨比賽」, 鍛鍊同學的邏輯思維能力。 Mathematics: P.3 to P.5 students pariticpated in the inter-house sudoku competition' in order to train their logical thinking skills.			
5/7	英文科:5名五、六年級同學出席由教育局英語教師計劃行政小組舉辦的英語布偶劇 頒獎典禮,本校榮獲小組第三名。			
	English: 5 P.5 to P.6 students attended the prize-giving ceremony of 'Story to Stage Puppetry Competion for Primary Schools' organised by the Native-speaking English Teacher Administration Team of the Education Bureau. Our school has obtained the third prize in the group.			
6/7	課外活動組:28 名五年級同學,透過攤位展示「DreamStarter 啟夢者計劃」的學習成果,讓參觀的同學了解他們的夢想項目,分享追尋夢想的喜悅。			
	Extra-curricular activities: 28 P.5 students demonstrated their projects and learning outcomes of the DreamStarter Programme in booths. They shared their dreams and happiness with other students.			
	課外活動組:2名 DreamStarter 成員接受 DreamStarter Limited 專訪,分享在 DreamStarter 啟夢者計劃中的歷程,表達自己的想法和見解,從而提升自信。 Extra-curricular activities:2 members of DreamStarter were interviewed by DreamStarter			
7/7	Limited. They shared their journey in the DreamStarter Programme and expressed their thoughts and insight. 舉行結業禮,向同學頒發成績優異獎、成績進步獎、操行獎及服務獎等,肯定同學的			
(1)	努力,彰顯他們的成就。 School Closing Ceremony was held to present a series of awards, including Outstanding			
	Academic Award, Best Improvement Award, Conduct Award and Service Award etc in order to recognise the outstanding performance of our students.			

日期(Dates)	紀 事 (Events)
7/7	家長教師會:舉行「家長也敬師」活動,當日除了邀請同學分享敬師心聲外,家教會
	「正能量義工隊」亦代表向全體教師致送紀念品,以表謝意。
	PTA: Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive was held. Students were invited to show
	their appreciation to the teachers. Gifts prepared by the PTA Volunteer team were also given
	to the teachers.
8/7	STEAM:3 名五年級同學參加由百仁基金主辦的「童擁 AI」CODING∞科技比賽決賽,
	以發展同學的創意及加強編程方面的知識及應用技能。
	STEAM: 3 P.5 students participated in the final of the coding competition organised by
	Centum Charitas Foundation in order to foster their creativity and enhance their knowledge
	and skills in programming.
9/7	家長教師會:15 對親子參加由香港廣州南沙聯誼會主辦的「慶回歸學童齊繪中國心親
	子遊」活動,透過寫生活動及歷史文化交流,增進親子關係,培養學生的藝術文化素
	養及家國情懷。
	PTA: 15 families participated in an activity of Celebrating of the 26 <sup>th</sup> Anniversary of the
	Establishment of the HKSAR organised by Hong Kong Guangzhou Nansha Association
	Limited in order to enhance parent-child relationship, cultivate students' artistic and cultural
	literacy and develop their sense of belonging to our country.
	體育科:16名花式跳繩隊隊員參加由香港心臟專科學院主辦的「跳繩強心」校際花式
	跳繩比賽 2023,以提升同學的跳繩運動競技水平及累積比賽經驗。
	P.E.: 16 members of our Rope Skipping Team participated in the inter-school rope skipping
	competition organised by Hong Kong College of Cardiology in order to improve their rope
10/7	skipping skills and gain competition experience.
10//	課外活動組:舉行惜別會,六年級各班代表向老師表達謝意,感謝老師們的悉心教導
	和無私的照顧;同時透過欣賞同學的校園生活相片、大合唱及集體遊戲,歡送同學。
	Extra-curricular Activities: Farewell party was held. P.6 student representatives of each
	class delivered their sincere gratitude to teachers for their teaching and care. Students
	enjoyed school life photo appreciation, group singing and games in the farewell party.  STEAM: 2 名五年級同學參加由元創方主辦的「PMQ Seed 童友引力——童創節」2023
	工作坊,以提升同學的創意及科學應用能力,並於8月13日舉辦攤位遊戲招待公眾
	人士。
	STEAM: 2 P.5 students participated in 'PMQ SEED – To Open Minds 2023: KIDS
	CONNECT' Workshop organised by PMQ in order to improve their creativity and science
	application skills. They also hosted booth games for the public on 13 <sup>th</sup> August.
	課外活動組:104名一至六年級同學於「才藝大匯演」進行15項表演,於舞台上展現
	潛能。「才藝大匯演」同時以實體及網上直播形式進行,讓全校師生及家長一同欣賞。
	Extra-curricular activities: 104 students from P.1-P.6 performed in 15 events in the Talent
	Show to show their potential in different areas. The Talent Show was held with live
	broadcast to let all students and parents enjoy.
11/7	課外活動組:43 名同學於本年度校際比賽中獲得優異成績或在校隊中表現出色,故獲
	選為傑出表現學生並獲邀出席「課外活動獎勵計劃外出活動日」,參觀山頂廣場大富
	翁夢想世界、香港漫畫星光大道及合味道紀念館。
	Extra-curricular activities: 43 students had outstanding performance in inter-school
	competitions or school teams so that they were invitied to participate in the
	'Extra-curricular Activities Award Scheme Outing Day' to visit Monopoly Dreams Hong
	Kong, Hong Kong Avenue of Comic Stars and Cupnoodles Museum.
	公佈中學學位分配結果。
	Release of the Secondary School Places Allocation results.
12/7 至 25/7	學生支援組:6名四至六年級同學參加為期10節的「雜耍小達人(專注力訓練)小組」,
	透過不同類型的雜耍活動,訓練同學的專注力及情緒管理技巧,從而促進其人際關係
	及學習上的發展。
	Student Support: 6 P.4-6 students have attended an ten-session 'Juggler Training Group
	(Attention Training)' to improve their attention on learning and enhance their emotion
	management skill so as to promote their interpersonal and learning development.

日期(Dates)	紀 事 (Events)
12/7 至 27/7	課外活動組:200 多名一至五年級同學參加多項有益身心而富趣味性的暑期活動,豐
	富其暑期生活。
	Extra-curricular Activities: Over 200 P.1 to P.5 students participated in a variety of summer
	activities organised by our school. They enjoyed a fun and fruitful summer holiday.
15/7	課外活動組:28 名升旗隊隊員及「課外活動獎勵計劃」傑出表現學員前往深圳參加由
	社企苗主辦的「深港同心向未來 2023 大灣區青少年交流活動」,以認識一國兩制的歷
	史背景,並體驗當地生活文化,了解兩地文化差異,以提升自信及國民身份認同。
	Extra-curricular Activities: 28 members of our Flag Raising Team and outstanding
	performers of the Extra-curricular Activity Award Programme participated in an one-day
	cultural exchange trip to Shenzhen organised by Social Seed in order to understand the
	historical background of 'One Country, Two Systems', experience the local life and culture
	of Shenzhen, broaden their horizons, enhance their self-confidence and the sense of national identity.
17/7 至 27/7	資優教育組:47 名四至五年級同學參加「暑期資優課程」,包括:中文戲劇班、奧數
1111 至 2111	班、漫遊英語樂及樂高編程,以培養同學的高層次思維技巧、創造力及社交能力。
	Gifted Education: 47 P.4-P.5 students participated in the Summer Programme for the Gifted
	Students. The courses included Chinese Drama, Mathematical Olympiad, English
	Wonderland and Lego Programming in order to develop their higher order thinking skills,
	creativity and social skills.
17/7 至 11/8	共融小組:30 名一至三年級非華語同學參加「非華語學生暑期銜接課程」,藉此適應
	運用中文學習及鞏固中文基礎。
	Inclusion Group: 30 P.1-P.3 students participated in the Summer Bridging Programme for
	Non-Chinese Speaking Students in order to help them to adapt to Chinese language
	learning environment and consolidate their Chinese language learning.
17/7 至 26/7	課外活動組:16名一至五年級同學參加「校本課後學習及支援計劃——多才多藝提升
	班」,以提升同學的學習效能及發展其多元智能。
	Extra-curricular Activities: 16 P.1 to P.5 students participated in the School-based
	After-school Learning and Support Programmes - Multi-talent Enhancement Course in
10/7	order to improve their learning and develop their multiple intelligences.
19/7	英文科:32 名一至五年級下學期英文科成績有顯著提升的同學獲本校資助參加由香港
	海洋公園主辦的小學自然探索班之海陸生物放大鏡活動,透過有趣的英語活動,提升
	同學對學習英語的興趣和英語水平。
	English: 32 P.1 to P.5 students who had significant improvement in second-term English
	exam were invited to participate in 'Nature Exploration – The Beauty in Biodiversity' activity in order to enhance their interest of learning English and their English proficiency
	through fun English activity.
2/8	視覺藝術科:6名五年級同學參加由康樂及文化事務署主辦的「癸卯年(2023)中秋綵
	燈會花燈紮作工作坊」,以提升同學紮作花燈的技能、加強對中華文化的認識,並為
	参加「癸卯年(2023)中秋綵燈會」作準備。
	Visual Arts: 6 P.5 students participated in a lantern-making workshop organised by the
	Leisure and Cultural Services Department in order to improve their lantern-making skills,
	enhance their understanding of Chinese culture and prepared for the Mid-Autumn Lantern
	Carnivals.

## 2022-2023 年度暑期活動一覽表 Summer Activities of 2022-2023

活動項目(Event)	活動日期及時間(Date & Time)	人數 Quota
參觀益力多工場 Visit Hong Kong Yakult Co., Ltd	12/7(星期三)(Wed) 8:40 a.m 11:30 a.m.	40 (學生及家長)
參觀尖沙咀消防局 Visit Tsim Sha Tsui Fire Station	14/7(星期五)(Fri) 9:50a.m 11:50 a.m.	40 (學生及家長) (Students &Parents)
親子美廚烹飪班 Parent-child Cooking Class	13/7(星期四)(Thur) 9:25a.m 12:30p.m.	24 (學生及家長) (Students &Parents)
中九龍幹線社區聯絡中心導賞團暨 STEAM 工作坊 The Central Kowloon Route Community Liaison Centre Guided Tour cum STEAM Workshop	14/7(星期五)(Fri) 1:20p.m 3:50p.m.	20 (只限學生) (Students only)
英語布偶劇 English Puppet	17/7,19/7,21/7,24/7,26/7 (共 5 堂) 星期一(Mon)、三(Wed)、五(Fri) (9:00a.m 10:30a.m.)	12
創意手工藝 DIY Creative Handicraft DIY	17/7,19/7,21/7,24/7,26/7 (共 5 堂) 星期—(Mon)、三(Wed)、五(Fri) (10:30a.m 12:00n.n.)	12
創意機械發明 Creative Inventor	18/7,20/7,22/7,25/7,27/7 (共 5 堂) 星期二(Tue)、四(Thur)、六(Sat) (9:00a.m 10:30a.m.)	12
LEGO 發明家機械課程 LEGO Inventor	18/7,20/7,22/7,25/7,27/7 (共 5 堂) 星期二(Tue)、四(Thur)、六(Sat) (10:30a.m 12:00n.n.)	12
我要學識踩單車 Cycling Class	17/7,19/7,21/7,24/7,26/7 (共 5 堂) 星期—(Mon)、三(Wed)、五(Fri) (10:30a.m 12:00n.n.)	10
曲棍球 Hockey Class	18/7,20/7,22/7,25/7,27/7 (共 5 堂) 星期二(Tue)、四(Thur)、六(Sat) (10:30 a.m 12:30 p.m.)	30
兒童一小時編程 1-hour Coding for Kids	P.1 組:17/7(星期一)(Mon) (共 1 堂,9:00a.m 10:00a.m.) P.2 組:18/7(星期二)(Tue) (共 1 堂,9:00a.m 10:00a.m.)	20
Scratch 故事書製作 Scratch e-book Maker	17/7(星期一)(Mon),18/7(星期二)(Tue) (共2堂,10:00a.m 11:00a.m.)	20
Scratch 遊戲製作 Scratch Game Maker	17/7(星期一)(Mon),18/7(星期二)(Tue) (共2堂,11:00a.m 12:00n.n.)	20

	項目Items	學 生 Students
	-A Littins	
	<b>古上贸刀叶在区上旧古始赐本人上地</b>	男子青少年 E 組跳高 金牌
	康文署及旺角區文娱康樂體育會主辦	6D 黄澤森
	油尖旺區分齡田徑賽 2022	女子兒童 F 組 60 米 銅牌
		5C SADIA
		女子 2011 或以前組別
		二重跳 季軍
		6E 李明芷
		交叉開跳 冠軍
		5E 張鏡薇
		後交叉開跳 亞軍
		6D 楊新芯
		後側擺開跳 季軍
		6E 馮穎欣
		後單車步 殿軍
		6A 林菲菲
		側擺交叉跳 亞軍
		6E 陳梓晴
		<u>單車步 季軍</u>
		6D 林芍宜
		女子 2012 組別
		交叉開跳 冠軍 5D 担 24 14
		5B 楊錦偷 俄爾吉止 写写
		<u>後單車步 冠軍</u> 側擺開跳 季軍
		5E 符翠珊
		單車步 季軍
		<del>エーシーナー    1   1   1   1   1   1   1   1   1  </del>
體		女子 2013 組別
育		交叉開跳 殿軍
	香港專業花式跳繩學校主辦	<del>2/1/1/10   1/1/11</del>
	全港分區小學跳繩比賽	側擺開跳 亞軍
		4B DANIELLE
		女子 2014 組別
		交叉開跳 季軍
		後單車步 冠軍
		2A 徐熙茹
		側擺開跳 冠軍
		2B 沈逸欣
		單車步 殿軍
		2C 劉穎芯
		初級組三人大繩 殿軍
		2A 徐熙茹 2B 沈逸欣 2C 劉穎芯
		高級組四人大繩 季軍
		5E 張鏡薇 5E 符翠珊 6D 楊新芯 6E 李明芷
		女子組團體總成績殿軍
		2A 徐熙茹 2B 沈逸欣 2C 劉穎芯 4B DANIELLE
		4C 余曉晴 5B 楊錦愉 5E 張鏡薇 5E 符翠珊 6A 林菲菲
		6D 林芍宜 6D 楊新芯 6E 陳梓晴 6E 馮穎欣 6E 李明芷
		男子 2011 或以前組別
		<u>男子 2011 或以削組別</u> 單車步 亞軍
		<u>早半ツ                                   </u>
		交叉開跳 冠軍
		<u>文文用地 旭平</u>   6D 劉俊賢
		後單車步 冠軍
		<del>後十十ク   10 +</del>   6D 張政祺
		OD 1000/万

	項目Items	學 生 Students
	香港專業花式跳繩學校主辦 全港分區小學跳繩比賽	後交叉開跳 亞軍 個擺交叉跳 亞軍 個擺開跳 亞軍 個擺開跳 冠軍 6E 許旭 跨下二式 冠軍 二重跳 季軍 6D 單突瑋 男子 2012 組別 後單車步 亞軍 5B 陳達圻 側擺交叉跳 亞軍 5E 林子欽 側擺開跳 殿軍 單車步 殿軍 4C 李傳昌 男子 2013 組別 單車步 殿軍 3D 梁皓迪
	香港學界體育協會主辦 2022-2023 九龍南區小學校際田徑比賽	女子乙組跳高     冠軍       5C SADIA       女子甲組 100 米     殿軍       6E 范紫怡
贈育	李勁德武術體育會主辦 「勁武飛揚」第 27 回武術邀請賽	男子A組傳統拳 金獎       6A 赫穆德       男子B組傳統拳 銀獎       6A 張勝禮 6B 吳煜東 6D 黃澤森       女子A組傳統拳 銀獎       4B 楊紫稀       女子B組傳統拳 銀獎       6E 范紫怡
	香港中國國術龍獅總會主辦 第四十二屆全港公開國術群英會 2023	男子中童 A 組套拳 二等獎       6B 吳煜東       男子中童 B 組套拳 三等獎       6D 黃澤森       女子中童組套拳 三等獎       6E 范紫怡       女子小童組套拳 三等獎       4B 楊紫稀
	<u>新星田徑會主辦</u> 第一屆新星精英田徑聯賽	<u>男子 2011 年組 400 米 第二名</u> 6D 黄澤森
2	<b>屈臣氏集團主辦</b> 屈臣氏集團香港學生運動員獎 2022-2023	5C SADIA
	世界龍岡學校劉皇發中學主辦 VR-電子閃避球比賽	季軍         6E 范紫怡       6E 馮穎欣       6E 黃盈盈       6E 李明芷       6E 蔡承軒         6E 許旭       殿軍         6A 林錫源       6A 林菲菲       6A 張詩晴       6B 江子榮       6B 吳煜東         6D 黃澤森
學術	香港教育局課程發展處個人、社會及人文教育組主辦,國史教育中心(香港)承辦全港中小學徵文比賽: 給南京大屠殺倖存者的一封信	<b>優異獎</b> 6C 張芷瑩
		P.12/18

	項 目 Items	學 生 Students
	香港大公文匯傳媒集團、	and the
	中國書法家協會主辦	入選獎 2A 点拉送 2D 人目转 5C 社开版 6A 本体 15 CD 15 E E CL
學術	第六屆香港青少年書法大獎賽	3A 卓梓浠 3D 余星萍 5C 林君頤 6A 李俊均 6E 馮穎欣
	香港教育工作人員總工會主辦 第二屆香港中小學 中英文硬筆書法比賽	<b>入園獎</b> 6B 符芳瑜
	<b>教育局主辦</b> 中國語文菁英計劃 2022-2023	金獎 亞軍 6B 符芳瑜
	中國青少年語言文化學會主辦 全國青少年語文知識大賽 「菁英盃」現場作文初賽	特等獎       6B 符芳瑜       一等獎       5C 潘敏恩       二等獎       5B 王幼凡 5D 冼健儀 6A 李俊均 6C 張芷瑩       三等獎       5A 陳瑞坤 6D 林芍宜
	中國青少年語言文化學會主辦 2022-23 年全國青少年語文知識大賽 「菁英盃」現場作文決賽(香港賽區)	特等獎       6B 符芳瑜       一等獎       5B 王幼凡       二等獎       5C 潘敏恩 5D 冼健儀 6C 張芷瑩       三等獎       5A 陳瑞坤 6A 李俊均 6D 林芍宜
	香港教育圖書有限公司主辦 第六屆商務 X 教圖小學生寫照比賽	高小組 亞軍 6B 符芳瑜
	香港學校音樂及朗誦協會主辦 第 74 屆香港學校朗誦節 The 74 <sup>th</sup> Hong Kong School Speech Festival	中文朗誦(粤語)           優良獎 Certificate of Merit           5C 林君頤 6D 林芍宜 良好獎 Certificate of Proficiency           2B 戴淽瑩 2B 黄章欣 3B 郭天慈 4C 錢小喬 5C 林欣婷 中文朗誦(普通話)           季軍 Second Runner Up           6C 鄰巧桐 優良獎 Certificate of Merit           2A 林柏軒 2A 譚穎欣 2A 譚倩雯 2A 岑裕玲 2A 葉元霏 2B 沈逸欣 2C 符思棋 3A 陳進潤 3A 卓梓浠 3C 李怡君 4B 高聖懿 5A 周嘉莹 5A 蘇子涵 5B 陳達圻 5E 梁米茲 6A 尹卓恩 6B 符芳瑜 6B 王莹 6C 符思然 6D 劉煜謙 良好獎 Certificate of Proficiency           1B 余黛兒 3D 余星萍 4A 秦芊悠 4B 林萱 4C 李昀瑾 5A 崔皓軒 5B 吳多添 5D 朱雨婷 5E 張鏡薇 6D 楊新芯 6E 李宣霖 6E 張文端 英文朗誦 優良獎 Certificate of Merit           1A DANYA 1B SIMON 2A AZAN 2B 鄭宇軒 2C 尹嘉儀 3A 王蔚然 3B 郭天慈 3D REHAN 3D 王俊熙 4A 秦芊悠 4B AZAAN 4C 郭天慧 5A MATTHEW 5B 温綺倩 5B 楊智軒 5D SIKSAM 5D ASHER 5E 唐元 5E SUSAN 6A 赫穆德 6B 鄭芷欣 6B ROSLYN 6C 曾楚媛 6D ERIELLE 6D 珍納 6D 林芍宜 6D 陳湛藍 6E 瑪幸兒 6E 陳梓晴 良好獎 Certificate of Proficiency 3C 連童業 5C SADIA 6D EMAN

	項 目 Items	學 生 Students				
	Heung To Secondary School (Tseung Kwan O) English Prose Reading Competition for Primary Schools	Bronze Award 4B AZAAN 6D ERIELLE				
	Hong Kong Teachers Drama Association Story-telling Gala for Primary School (2022-2023)	Best Overall Performance School Second Runner-up 4A JARED 5A ENZO 6D ERIELLE 6E 瑪幸兒 Champion in the Story-telling Gala (Solo / Duo) for Primary Schools 4A JARED 6D ERIELLE				
	教育局主辦 2023 國家安全寫作比賽(英文)	初小組 <b>優異獎</b> 3A 王蔚然				
	亞洲英文協會主辦 2022-23 年加拿大英文寫作大賽「雅卓盃」現 場總決賽	<u>銅獎</u> 5B 赫穆美 5D ASHER 6C 張芷瑩				
	EDB The NET Section Story to Stage Puppertry Competition for Primary Schools	<u>3rd Prize</u>   5B 赫穆美   5C YUNESH   6A 羅卓奇   6B REYANNE   6D ERIELLE				
學術	<u>英國政府教育及技能部主辦</u> 世界數學及解難評估	数學科       優等       5B 王幼凡 5B 楊智軒 6A 陳澤昆 6A 李俊均 6B 趙晟旭       6C 謝毅夫 6D 黃錦鋌 6E 區展嘉       良等       5A 崔皓軒 5A 黎國烽 5A 劉遠鴻 5A 周嘉莹 5C 陳皓軒       5C 林君頤 5C 李佳澤 5C 曾柏謙 6D 陳湛藍 6D 李政朔       6D 張梓熙 6E 蔡承軒 6E 甄振結       解難分析科 優等       6A 陳澤昆 6C 謝毅夫 良等       5A 崔皓軒 5A 周嘉莹 5B 楊智軒 5C 陳皓軒 5E 唐元       6A 李俊均 6A 尹卓恩 6B 趙晟旭 6C 盧穎珊 6D 陳湛藍       6D 黃錦鋌 6D 張梓熙 6E 區展嘉 6E 蔡承軒 6E 甄振结				
	<u>奇方協會主辦</u> 2023 香港袋鼠數學競賽	尖端獎         4B 楊爾杭         精英獎         4B 楊紫稀       5B 王幼凡       6D 黃錦鋌       6D 張梓熙         優異獎         3A 王蔚然       3A 卓梓浠       3B 黃浩然       3C 林世樺       3D 馬胤曦         3D 余星萍       4B 高聖懿       5B 徐熙童       5C 林君頤       5C 李佳澤         5C 胡駿霆       5D 黃永潤       5E 陳思齊       6A 陸耀枝       6B 趙晟旭         6B 符芳瑜       6B 江子榮       6C 張芷瑩       6D 單奕瑋       6E 區展嘉         6E 陳焯謙       6E 許旭				
	香港數學奧林匹克協會主辦 AIMO 亞洲國際數學奧林匹克公開賽晉級賽	金獎 5B 王幼凡 <b>銅獎</b> 2A 徐熙茹 5B 楊智軒 6B 趙晟旭				
	Math Concept Education 主辨 Math Conceptition 數學思維大激鬥	金獎       5B 王幼凡       銀獎       2C 吳玄亨 3A 卓梓浠 5B 楊智軒 6B 符芳瑜       銅獎       2A 韓穎薇 3D 余星萍 4B 高聖懿 4B 楊雨杭 6C 謝毅夫				
	香港數學與林匹克協會主辦 「華夏盃」全國數學與林匹克邀請賽 2023 晉級賽	金獎 2A 韓穎薇 5B 楊智軒 5C 陳皓軒 6B 趙晟旭				

	項目Items		學 生 Students
		<u>亞軍</u>	
	創意桃子主辦	6A 陳澤昆 6C 謝毅夫	6E 陳焯謙
	STEM 夏日 SUMO 挑戰賽	最佳合作隊伍	
		5A 黎國烽 5E 陳思齊	6A 李俊均
	世界自然基金會香港分會主辦		
	Wild Wisdom Global Challenge 自然常識問答	<u>季軍</u>	
	挑戰賽 2022 香港區決賽	6A 陳澤昆 6A 李俊均	6C 謝毅夫
	大灣區香港香港中心及廣州南沙粤港合作諮	積極參與獎及嘉許狀	
	<u>詢委員會主辦</u> 上繼原知慧立召於際地聯第	5A 黎國烽 6A 李俊均	
	大灣區智慧交通校際挑戰賽		
	教育局主辦	高小組 冠軍	
	小學實踐低碳生活標語及海報設計比賽	6C 簡凌弘	
		團體賽 金獎	
			5D 吳禹潮 5D 陳文謙 5E 陳思齊
	國際奧林匹亞機械人委員會主辦		6A 陳澤昆 6A 李俊均 6B 趙晟旭
	機械人「冬季」挑戰賽 2023		6C 謝毅夫 6E 區展嘉 6E 陳焯謙
		6E 陳梓晴 6E 鄧凱澄	
	拟杏巳十號		
	<u>教育局主辦</u> 第二十五屆「常識百搭」	<b>優異獎</b>	
243	小學 STEM 探究展覽	4A 秦芊悠 5D 郭欣妍	5D 吳禹潮 5E 楊凱婷
學	14 21211 71701100	P.5-P.6 小學組普通話詩詞	<b>司塔</b> 誦
術		冠軍	- 1.020 mil
		<del>201</del>   5B 陳達圻	
		<b>優異獎</b>	
		6C 符思然	
	GAPSK 主 <del>辨</del>	良好獎	
	第 49 屆 GAPSK 全港普通話朗誦比賽	6A 林菲菲	
		P.3-P.4 小學組普通話詩記	司獨誦
		<b>優異獎</b>	
		3A 陳進潤 3A 卓梓浠 P.1-P.2 小學組普通話詩	司福 塔
		<b>優異獎</b>	<u>시 2회 6위</u>
		<u>2C</u> 符思棋	
		季軍	
	GAPSK 主辨	<del>1                                   </del>	
	第 50 屆 GAPSK 全港普通話朗誦比賽	良好獎	
		·	6A 林菲菲
		卓越獎	
	<u>GAPSK 主辦</u> 第 5 屆 GAPSK 全港兒歌唐詩精英大賽	<del>子及</del>   3A 卓梓浠 5B 陳達圻	
		<b>優異獎</b>	
		2C 符思棋 5A 周嘉莹	
		良好獎	
		2B 黄韋欣 5E 杜亦坤	6A 林菲菲 6C 符思然
		高級組 優異獎	
	康樂及文化事務署主辦	5E 翁慧玲	
藝	二零二三年香港花卉展覽	低級組 嘉許獎	
	賽馬會學童繪畫比賽	2A 徐熙茹 2C 劉穎芯	
術			
	香港藝術發展局主辦	SD B宣与 CD 地目与	
	第十五屆校園藝術大使	5D 吳寰宇 6B 趙晟旭	
L			

項 目 Items		學 生 Students
藝術	香港學校音樂及朗誦協會主辦 第75 屆香港學校音樂節	長笛獨奏 - 小學 - 高級組 銀獎 6C 鄭巧桐 長笛獨奏 - 小學 - 初級組 銀獎 6B 李子軒 中音直笛獨奏 - 13 歲或以下 銀獎 6E 吳昊熙 銅獎 4A 秦子悠 4A 翁雋翹 4C 余曉晴 銅獎 4A 洗子唯 聲樂獨唱 - 外文 - 男童聲或女童聲 - 小學(10 歲或以下) 銀獎 4B DANIELLE 銅獎 4A 秦子悠 4B AZAAN 分級鋼琴獨奏三級 銀獎 6E 蔡承軒 銅獎 6E 鄭歌琴 6E 鄭歌琴 6E 鄭歌琴 6E 鄭娜琴獨奏五級 銅獎 6C 陳潔霖 分級鋼琴獨奏六級 銅獎 6B 趙晟旭
	旺角街坊會有限公司主辦 油尖旺區吳錦祥小狀元獎勵計劃 民政事務總署主辦 融和獎學金 勵進教育中心主辦 「迎國旗、奏國歌」計劃聯校升旗比賽	<b>嘉許獎</b> 4B 鄧淏洋 5E 陳思齊 6B 符芳瑜         5D SIKSAM 6A VICTORIA <b>優異獎</b> 4C 陳泰龍 4C 蔡浩源 4C 謝羽恒 5E 張鏡薇 5E 楊凱婷 5E 陳旭麟
	教育局公益少年團油尖旺區委員會主辦 油尖旺區公益少年團 油尖旺區校長會主辦 傑出學生選舉(小學組)	「環保為公益」慈善清潔籌款 - 金獎 「環保為公益」慈善花卉義賣籌款 - 金獎 優秀團員 6D 林芍宜 傑出學生 6A 陳澤昆
其他	油尖旺區校長會主辦 2022-2023 年度油尖旺區 顯著進步學生獎勵計劃	顯著進步學生       1A 葉元聰     1B 陳潁斯     2A 陳佳昵     2A 葉元霏     2B 潘美瑜       2C 詹星宇     3A 曾曉瀅     3B 艾雅麗     3B 朱慧梅     3C 廖靜偷       3D 劉芯形     4A 鄭竣鍵     4B 楊雨杭     4B 葉星妍     4C 錢小喬       5A 麥明熙     5B 蘇蔚福     5B 朱豪智     5C 胡駿霆     5D 冼健儀       5E 梁米茲     6A AAZAN     6A 余星君     6B 鄧仲衡     6C 胡竣逸       6D 陳嘉欣     6E 黃盈盈
	<u>教育局主辦</u> 2022-2023 非華語學生中文才藝比賽	講故事(小四) 亞軍   4B AZAAN 講故事(小六) 優異獎   6A VICTORIA 硬筆書法(小五) 冠軍   5B 赫穆美 硬筆書法(小六) 季軍   6A 赫穆德 硬筆書法(小六) 優異獎   6B NICKLES

### 2022-2023 德育模範生總選

組別	冠軍	亞軍	季軍
低年級組(P.1 – P.3)	1A 王嘉明	1B MEGAN	2A 徐熙茹
高年級組(P.4 - P.6)	5E 張鏡薇	6B 符芳瑜	5A 周嘉莹

# 2022-2023 年度下學期一至五年級考試及六年級評估成績優異學生

2022-2023 Second Term P.1-P.5 examination and P.6 assessment outstanding performance student

	中文 Chinese	英文 English	數學 Maths	常識 General Studies
1A	王嘉明	SAMMUK	王嘉明	林浩銘
1B	鄧君言	MEGAN · NUWAMI	許榮軒	鄧君言、余黛兒
2A	徐熙茹、葉元霏	韓穎薇	徐熙茹	林柏軒
2В	譚穎嵐	鄭宇軒	譚穎嵐	曾子淇
2C	吳玄亨	GRACIE	吳玄亨	劉彬靜、劉穎芯
3A	卓梓浠	SONIKA	卓梓浠	卓梓浠
3В	王亨昌	郭天慈	余錦恒	王亨昌
3C	李怡君	RAIHAN	陳施辰、胡海峰	陳施辰
3D	馬胤曦、余星萍	陳泳、FATMA	馬胤曦、余星萍	余星萍
4A	秦芊悠	向展樂	陳美琪	陳浩宇、秦芊悠
4B	高聖懿	DANIELLE	高聖懿	張開哲
4C	李昀瑾	胡樂欣	陳泰龍、洪麗雅	錢小喬
5A	周嘉莹	廖浚熹	崔皓軒	崔皓軒
5B	王幼凡	王幼凡、赫穆美	王幼凡	王幼凡
5C	曾柏謙	ANUJA	李佳澤、潘敏恩	潘敏恩
5D	簡力行、吳禹潮	SIKSAM	吳禹潮	吳禹潮
5E	符翠珊	唐元、唐凱陽	符翠珊	唐凱陽
6A	李俊均	赫穆德	陳澤昆	赫穆德、陳澤昆
6B	符芳瑜	鄭芷欣	符芳瑜	符芳瑜
6C	張芷瑩	叢培正	謝振升	謝毅夫
6D	林芍宜、黄錦鋌、張梓熙	陳湛藍	黄錦鋌、張政祺、單奕瑋	林芍宜
6E	陳梓晴	KRAIZ	區展嘉	 陳梓晴

## 家長教育推介 Parent Education Recommendation

特別推薦以下的家長教育項目,希望為家長提供資訊,以促進融洽和諧的親子關係。The following parent seminars are specially recommended for parents. They provide parents with information to promote a harmonious parent-child relationship.

「猜猜畫畫」遊戲示範短片 Video demonstration on 'Draw & Tell' game



#### 親子活動推介 Parent-child Activities Recommendation

特別推薦以下的親子活動,希望家長選擇適合的項目作為家庭活動,不但可擴闊小朋友的眼界,同時可以促進家人之間的感情。The following events are specially recommended for parents as family activities. Joining these events can broaden children's horizons.

活動名稱 Events	QR-Code	推薦原因 Recommended reasons
香港夜繽紛 Night Vibes Hong Kong		「香港夜繽紛」一系列具香港特色和吸引力、 元化的夜間活動,於中秋節前後陸續推出,橫蹬 國慶、萬聖節、聖誕節、新年,一直至明年年初 內容涵蓋娛樂、藝術、文化、消費等不同主題 分布港九新界,適合不同年齡與界別人士。 A wealth of diversified "Night Vibes Hong Kong" events with local characteristics held from around Mid-Autumn Festival, running across National Day, Halloween, Christmas and New Year until early 2024. Taking place all over the city and covering entertainment, arts, culture, consumption and more, these events cater for people from different age groups and sectors.

2023年10月30日

校長: